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Rastislav Iliev, moderátor:  

"Petržalskú rodinu darcov opäť spojila dobrá vec. Na Mikulášsku kvapku krvi prišli desiatky 
dobrovoľných darcov, ktorým osudy tých druhých nie sú ľahostajné."  

Alexandra Važanová, redaktora:  

"Petržalská kvapka krvi je v najväčšej mestskej časti Bratislavy tradíciou už dvadsať rokov. Za ten 
čas sa mnohí Petržalčania stali pravidelnými darcami."  

Marián, dobrovoľný darca krvi:  

"Výborné pocity, je to veľmi príjemné. Môžem vrelo odporúčať, vôbec ne neboli, takže každý, kto si 
myslí, že to boli, tak bez problémov môžu prísť ľudia."  

Dušan, dobrovoľný darca krvi:  

"Ja už mám Janského plaketu, už mám asi 50 odberov. Takže už sú to roky rokúce, čo chodím 
darovávať krv."  

Alexandra Važanová:  

"52 odberov, tak ak sa vás opýtam na ten prvý, budete si na neho pamätať?"  

Dušan:  

"Viete čo, to bolo v takom 1977 alebo 1978 roku."  

Marián:  

"Môžem odporúčať mladým, že je to ako tetovanie, keď raz začnete, už neskončíte, takže vrelo do 
toho."  

"Svätý Mikuláš":  

"Bol tu myslím aj prvodarca, čo kvitujem, vždy som hovoril, že prvodarca alebo darkyňa je hrdina."  

Alexandra Važanová:  

"Svätý Mikuláš v civilnom živote dlhoročný darca krvi Ján Meleg ide v Petržalke všetkým 
príkladom. Najcennejšiu ľudskú tekutinu sa prvýkrát rozhodol darovať, keď mal 21 rokov. Dnes je 
držiteľom diamantovej Janského plakety a získal aj medailu profesora Jána Kňazovického."  

 


